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Vragen halfuur 9 maart 2021 

 

Fractie   PvdA – GroenLinks Twenterand 

Onderwerp:            communicatie in Twenterand 

Datum:   9 maart  

 
Dit college en ook de coalitie vindt communicatie met de inwoner van Twenterand van groot 
belang. Communicatie met inwoners moet helder en duidelijk zijn.  Het college wil de 
inwoners meer betrekken bij  beleid van de gemeente en wil inwoners ook goed informeren. 
Het dan bijvoorbeeld om het gemeentelijk huishoudboekje, duurzaamheid en verkeer. Hierbij 
moet geen moeilijk taal gebruikt worden. Er moet helder en duidelijk gecommuniceerd 
worden. 
 
Daar is de PvdA GroenLinks het mee eens. Zeker nu in deze tijd van corona en de 
verkiezingen op 17 maart voor de Tweede Kamer. We zien ook dat hierin al een aantal 
goede initiatieven (zoals de begroting in één overzicht). Maar toch….. 
 
Nu kwamen wij onlangs een aantal persberichten tegen van de gemeente Twenterand, die 
wij twee keer moesten lezen voordat we snapte waar het over ging. 
“Hotspotmonitor periodiek blijven uitvoeren” 
 
Weet u dan al waarover het gaat? 
 
….en dan DE zin: 
Met het vaststellen van de hotspotlijst , het op grond daarvan duurzaam veilig stellen 
archiefbescheiden en het aannemen van archiefbescheiden van andere archiefvormers en/of 
particulieren, blijft cultureel-erfgoed behouden. 
 
Kunt u het nog volgen? 
 
Wij niet en zijn afgehaakt. De PvdA GroenLinks is na dit bericht weer eens gaan letten op de 
communicatie vanuit de gemeente en kwam vaker communicatie berichten tegen die niet 
echt leesbaar zijn. In ieder geval niet helder en duidelijk. 
 
Bij navraag bij het Taalpunt blijkt dat er weinig tot geen gebruik wordt gemaakt van hun 
diensten als het gaat om begrijpelijk taal. Ze  hebben  de kennis en ervaring om te 
ondersteunen.  Wij vinden dat (nogmaals) in deze tijd van corona en verkiezingen 
begrijpelijke en heldere taal van belang is.  
 
Daarom hebben wij de volgende vragen: 

- Hoe gaat u zorgen dat u helder en duidelijk blijft communiceren? 
- Gaat u meer gebruik maken van de kennis en ervaring van het Taalpunt om te zorgen 

voor heldere en duidelijk taal? 
- Kunt u ons toezeggen dat communicatie uitingen die uitgaan van de gemeente 

Twenterand en die gaan over belangrijke onderwerpen als corona en verkiezingen 
het Taalpunt hierbij te betrekken. 

 
Namens de PvdA GroenLinks Twenterand, Stephan Reusken - fractievoorzitter 


